
Seurakilpailupalautteiden purku 12/2022 

 

Palautteita tuli yhteensä 64kpl. Vastaajina oli niin valmentajia, hallituksen jäseniä, kilpailusihteereitä kuin 

seurojen hallinnollisia työntekijöitä. Suurin osa palautteista oli rakentavia ja niissä oli halua viedä asiaa 

yhdessä eteenpäin. 

 

Haasteita 

- Liian vähän kilpailuja ja siten liikaa osallistujia per kilpailu. Osallistujia jouduttiin karsimaan ja tämä 

aiheutti ennakoimattomuutta urheilijan kausisuunnitelmaan. 

- Arvioijat ei riittäneet myönnettyihin kilpailuihin. 

- Kilpailuihin ei ollut myönnetty sarjoja tasapuolisesti. Esimerkiksi Debytanteilla ja SM-junioreilla ei 

ollut tarpeeksi kilpailutapahtumia ja kilpailumäärä jäi toivottua pienemmäksi. 

- Eri osissa maata erilaiset tilanteet. Vaikka maakunnissa kuvitellaan, että pääkaupunkiseudulla 

tilanne olisi hyvä, niin haasteita löytyy myös siellä. 

- Seurakilpailuhaku oli liian myöhään, jäät jaetaan jo aiemmin keväällä. 

- Kaikilla vastaajilla ei ollut täyttä ymmärrystä siitä mihin vastaavat tai mitä uudistus ylipäätään on 

pitänyt sisällään. Koettiin, että liitto estää esim harjoituskilpailuiden järjestämisen, mutta asiassa ei 

osattu nähdä niitä mahdollisuuksia, miten pienille luistelijoille voisi saada esiintymiskokemusta 

annettujen määritelmien puitteissa. 

- Aluejärjestelmän poistuminen 

- Erilaiset näkökulmat ja ajatukset samankin seuran eri toimihenkilöiden välillä 

- ’Tähti’ sanana kilpailusarjoissa  

 

Positiivista 

- Avoimuus kilpailuiden suhteen 

- Kulujen budjetoinnin helpottuminen 

- Ei liikaa kilpailuja 

- Mahdollisuus suunnitella kauden kulku paremmin 

- Alueiden poistuttua, tarvitaan jonkinlainen koordinointi kisoille edelleen 

- Mahdollisuus järjestää 4 seuran välinen kutsukilpailu nopeallakin aikataululla 

- Taikkari ylipäätään, vaikka ei varsinaisesti ole osa tätä uudistusta 


